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 Motion angående redogörelse för fiberanslutningen 

 Bakgrund:  Det har visats sig att de erbjudanden som  bredbandsbolagen erbjuder sina 
 kunder inte gäller för oss i samfälligheten utan det läggs på en summa. Jag misstänker att 
 det kan ha att göra med hur vi avtalade med IP-only när fibern drogs in och att vi betalade 
 inget vid det tillfället men får nu betala en pålagd avgift varje månad. 

 Förslag:  Styrelsen redogör skriftligt, vad som har  avtalats och om det i avtalet står angivet 
 att det läggs på någon summa för varje abonnemang och i så fall, hur länge ska vi göra det. 
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